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Sagsnr.: 1750 
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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 8. juni 2006 (Ad 

FLF alm. del) udbedt sig min besvarelse af følgende spørgsmål 392:   

 

Spørgsmål 392: 

”Vil ministeren i forlængelse af ministerens besvarelse af FLF alm. del – samrådsspm. BM 

om besparelser på kødkontrollen den 7. juni 2006 oplyse, om Fødevarestyrelsen på noget 

tidspunkt har givet udtryk for, at der kunne gennemføres effektiviseringer eller besparelse af 

kødkontrollen af en bestemt størrelse og redegøre for hvilket omfang, styrelsen forventede, at 

disse effektiviseringer og besparelser kunne antage?” 

 

Svar:  

Som det fremgår af mine besvarelser af spørgsmål 387 og 388 fra udvalget og de med besva-

relserne fremsendte resuméer af møderne med slagteribranchen, har drøftelserne mellem Fø-

devarestyrelsen og slagteribranchen primært vedrørt prioriteringen og tilrettelæggelsen af 

kødcontrollerens arbejdsopgaver. En konkret vurdering af størrelsen af eventuelle effektivise-

ringsmuligheder vil Fødevarestyrelsen naturligvis først kunne foretage i takt med, at kød-

controlleren afslutter sine undersøgelser og analyser.  

 

Som jeg nævnte ved samrådet den 7. juni 2006, har jeg efterfølgende besluttet at udsætte kød-

controllerens gennemgang af de områder, som er omfatte af den uafhængige undersøgelse af 

den samlede fødevarekontrol, som jeg efter aftale med Dansk Folkeparti har iværksat. En vur-

dering af mulighederne for effektivisering af kødkontrollen må afvente resultaterne af denne 

undersøgelse. 

 

 

 

Lars Barfoed 

                                                                         

/Lars Jensen 
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